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Σάββας Αναστασιάδης για Βατοπαιδίου: «Κατά τη 
δική μου άποψη δεν υπάρχει σκάνδαλο»
/ Υπόθεση Μονής Βατοπαιδίου

Πριν λίγες μέρες η “Romfea.gr” έγραψε, ότι 
είναι ανύπαρκτο το σκάνδαλο της Μονής 
Βατοπαιδίου, ένα δημοσίευμα το οποίο 
επιβαιβεώθηκε στο έπακρο από μέλος της 
Εξεταστικής Επιτροπής της Βουλής.

Συγκεκριμένα, διαβάσαμε την συνέντευξη του 
βουλευτή Σάββα Αναστασιάδη, μέλους της 
αρμόδιας Εξεταστικής Επιτροπής στη Βουλή 
για το Βατοπαίδι, που παραχώρησε στην 
εφημερίδα «Καρφίτσα» της Θεσσαλονίκης (18-
6-2010) ότι, η υπόθεση του Βατοπαιδίου «δεν 
είναι σκάνδαλο» και ότι το όλο θέμα είναι 
«μια συνηθισμένη υπόθεση».

Ο κ. Αναστασιάδης λέει συγκεκριμένα ότι: «Η ΝΔ παρέλαβε αυτήν την υπόθεση στο 
σημείο που οι κάτοικοι της Ξάνθης και της Ροδόπης είχαν ξεσηκωθεί και ζητούσαν 
να επιστραφούν τα 25.000 στρέμματα παραλίμνιων εκτάσεων αλλά και η λίμνη που 
είχαν δοθεί στη Μονή Βατοπαιδίου με τις αποφάσεις Δρυ και Φωτιάδη.

Τότε η κυβέρνηση της ΝΔ σκέφτηκε ότι αυτό το θέμα πρέπει να λυθεί. Δεν είχε 
χρήματα, αφού ήδη είχαν δοθεί οι κυριότητες αυτών των περιοχών στη Μονή, να 
τα αγοράσει και αποφάσισε να εφαρμόσει τη μέθοδο των ανταλλαγών που είναι 
νόμιμη.

Άλλωστε η Μονή είναι νομικό πρόσωπο δημοσίου δικαίου. Υπήρχε δηλαδή μια 
κυβερνητική απόφαση και καταφύγαμε στη μέθοδο των ανταλλαγών».

Δηλαδή σύμφωνα με τα λεγόμενα του κ. Αναστασιάδη, αλλά και για όποιον έχει 
κοινό νου, φαίνεται ότι η τότε Κυβέρνηση έδωσε λύση σε ένα θέμα που 
δημιουργούσε εντάσεις στην περιοχή. (περισσότερα…)
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